

Års møte 2020-06-16

1- Sakshvstet ~~ble~~ godkjent

2 Gerd Åstad - Dirigent  
Gør Hildrum - referent

3 Gjennomgått og godkjent.

4 Regnskap 2019 og Budsjett gjennomgått  
diskutert og godkjent.

5 Diskutering av ungdomskontakt og at  
Frank Ole Hansen og Karin Stæverold går ut  
av styret og Jan Tore Ness og Silje  
Hildrum går inn.

\* Etter årsmøte kontakter vi valgkomite  
og spør om full kontroll over hvor mange  
personer som treng i alle komiteer.

\* Litt refs av valgkomite for ikke å  
møte på årsmøte.

6 - Kontingent på medlemsavgift i Hildrum Skole  
blir det samme.  
- 500 kr for folk utenfor bygda inkludert  
medlemsavgift per år for treningsrom  
grense går på aksnes og innom Tømmerdal



Sak 7 \* Corona tiltak for treningsrom  
at treningsrom blir stengt inntil videre  
\* Tar opp sak om utleie av trenings-  
utstyr i styremøte.  
\* Skattemåten vil også bli diskutert som en  
styresak. Vil være på at pulsk forsvinner  
ved regnskyll.

\* Vannverk graver grøt for brekkband og  
skolaget betaler for abonnemang. Opp for  
Orientering i årsmøtet.

\* Medlemmer av årsmøte fikk sett på  
kartpucken og viste stor begeistring. På  
Turorienteringen 2020

- Forslag fra medlemmene kan dette  
spres til andre foreninger ert meraker  
etc.

\* E-mailet fra Lekvik idetlag om kjerne-  
klumprennet ble tatt opp i diskusjon.

- Hvor er verdien fra kjerneklumprennet  
Solveig datamaskin etc

- Frøken har oversikt. alt av vedtekter står  
oppført i møteboka. Lekvik IL hevdet  
at det var lite engasjement fra Hirden Skole  
men Medlemmene på årsmøtet hevdet at  
det var mere den andre veien.  
- Styret skal prøve å stable



Kjerringklumpen rundt eller en tur til  
Kjerringklumpen. Og mulighet for premier  
etc.  
- Sølvsaker fra Stokken

## MUNKSTIGEN

- markedsføring - tror vi har mistet noen folk -  
studentene pga. at vi ikke har annonsert i Under Østhusen.
- facebook - annonse/kampanje - godt synlig - 8000 klikk -  
bruke statistikk
- art oppstart / åpning utsatt både pga. Corona /  
Covid 19 og også grunnit som helt til  
slutt av mai / begynnelsen av juni.
- Gjør nedturen tryggere - grøfte? - lage  
trapper? - lage bruer - så folk ikke  
trenger å få en dårlig opplevelse av  
turen totalt pga. nedturen  
Dette vil kreve mange dugnadstimer

- Redningsgruppe - måk torsdag som kommer
- Klattkommite

Sundt opp Vinde i dag - 16. juni -  
for å sette opp nye trinn - 9 nye  
+ 4 trinn - bort hull og satt inn -

- håper dette vil føre til mindre  
redningstjenester
- gapahuk på toppen vil plassert?  
større litt bak kanter



- bosetstallene går ned - kan ha flere årsaker - dårlig vær - feil matlidsføring - konkurranse fra flere nye klubbcenter / lignende tilbud - eksistert lenge (over 20 år)
- forprosjekt for å utvide Munkstigen kr. 75.000. Samme start - skille i kloster .. - dele i to - en fastsettelse som for - en "svart-løype"
- Nepalbrøt ?
- Utvidelse til anslagsvis kr. 600' - 700'
- Bolteforbundet bygger fast klubbstue i Norge.
- Får vi støtte - sponsorer fra Tr. heim -
- Grunnisvartak v. utvidelse - Halstein Akshov ?

Anne M. Sæthaug

Gunn Helen Sæther

Styremøte : 17.08.20 - Zoom - (lang pause grunnet Covid-19)

Agenda :

1. Planlegge høstens aktiviteter
2. Munkstigen - 2340 allerede
3. Møteplan
4. Tur - Orientering
5. Bredbånd
6. Evt. - dugnad -

Gesd undersøkelser

Barne - oktober

Julemarked -

Kjerkemessen - sept.